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News 

新闻

Creative Arts Education and Therapy (CAET) webinar 
series launched

CAET在线系列讲座《创造性艺术教育与治疗 一 历史，应用和前
沿》即将推出

At the end of 2018, a webinar series Creative Arts Education and Therapy – History, 
Applications and Frontiers will be launched by Inspirees Institute and CAET Journal in 
affiliation with the Chinese Group of Arts Therapy associated with the Chinese 
Psychological Society. This series aims to bring professionals in arts education and 
therapy together throughout the world in order to stimulate a critical dialogue and to 
facilitate the networking opportunities that will strengthen our profession in line with 
the mission of CAET. 

Some of the most influential and promising educators, therapists and scientists will 
present webinars in this series – including Robert Landy, Sue Jennings, Dick Swaab, 
Elissa White, Guo Haiping, Mitchell Kossak, et al.  The complete series consists of 37 
sessions in seven modules in education and therapy relating to different art forms of 
music, drama, dance, expressive art, poetry and play. The six seasons will run from 
December 2018 through January 2020 – making it (within this field) the biggest webinar 
series in the world.

Some of the speakers from CAET webinar series will be selected to present at the 
CAET World Forum held live in both China and abroad from 2019. The revenues from 
this webinar series will be used to sponsor the open access publishing of CAET 
journal.

At this point, 35 partner institutions have joined the CAET webinar series – including 
universities, training institutes, professional societies, hospitals, performing groups, 
museums and media – both in China and abroad. This will help us to build up the net-
work for future international collaboration between China and the West.

Keywords: CAET, art education and therapy, webinar

2018年底，亿派学院和CAET期刊，协同中国艺术治疗学组将推出一个在线讲座系
列：“创造性艺术教育和治疗--历史、应用和前沿”。本系列旨在将全球艺术教育和艺
术治疗专业的专业人士汇集起来，促进平等的交流对话以及专业社区的建立和学科发
展， 这是与CAET的目标和使命是一致的。

一些最有影响力和最有潜力的教育家、治疗师和科学家将在本在线系列讲座中进行
报告, 包括Robert Landy, Sue Jennings, Dick Swaab, Elissa White, 郭海平, Mitchell Kossak等
等。 整个系列一共37讲，七个模块，包含艺术教育和治疗中不同的艺术形式 – 音乐、戏
剧、舞蹈、美术、诗歌和游戏等。系列总共六季，将从2018年12月一直持续到 2020年1
月, 使之成为世界上迄今为止本领域最大的网络研讨会系列。



Outsider Art in China—An Interview with Guo Haiping    79

Copyright © 2018 Inspirees International� Creative Arts Educ Ther 2018, 4(1)

此系列讲座的一些讲者将被选拔出席2019年起在中国和国外举办的“CAET世界论
坛”。本系列讲座的收入将用于赞助CAET期刊的开放获取出版。

到目前为止，有来自中国和海外的35 个机构成为了“CAET在线系列讲座”的合作
伙伴，包括大学、培训机构、专业协会、医院、表演团体、博物馆和媒体。这些伙伴关
系将有助于我们建立起中国与西方未来国际合作的桥梁。

关键词：创造性艺术教育与治疗，网课，在线讲座
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